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Gradivo za 10. točko dnevnega reda 
 

 
 
 

 
ZADEVA: Odgovori na vprašanja svetnikov 
 
PRAVNE PODLAGE:  

• Statut Občine Makole (Uradno glasilo slovenskih občin 2/2007, 45/2014 in 64/2016) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
POROČEVALCI: Igor Erker, Matjaž Kopše, Mojca Vantur 
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ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV Z 17. REDNE SEJE OS (18.09.2017) 
 
 
1. ŠTEFKA SKLEDAR 
Ugreznina Štatenberg  
Štefka Skledar je podala sledečo pisno vprašanje: 

Potrebno pregledati del cestišča na lokalni cesti Marof-Ješovec pred križiščem Treh kraljev. Na tem 
delu cestišča nastaja ugreznina in tudi možnost plazu. Nujno potrebno vsaj delno sanirati ta del (zaliti 
z asfaltom).  Dolgoročno pa tudi sanirati grozeči plaz. 

 
Odgovor: 
Pogreznine bodo sanirane do konec novembra. 
 
 
2. FRANCI SKLEDAR 
Pregledniška služba  
Franci Skledar je opozoril, da mora pregledniška služba pregledati in sanirati ugreznine na cestah. Problemi 
bodo nastali ob pluženju. 
 
Odgovor: 
Pogreznine bodo sanirane do konec novembra. 
 
 
3. FRANCI SKLEDAR 
Škarpe 
Franci Skledar je pohvalil izvedbo škarp ob Jelovškem potoku 
 
Odgovor: 
Hvala za pohvalo. Trudili se bomo še naprej. 
 
 
4. FRANCI SKLEDAR  
Asfaltiranje  
Franci Skledar je povedal, da občani želijo, da občina izvede tudi tampon, ne samo asfalt. 
 
Odgovor: 
Občinska uprava je pri pripravi predlogov za asfaltiranje v letu 2018 na večini cest upoštevala tudi pripravo 
tampona. Ali bo to upoštevano pa je odvisno od odločitve občinskega sveta.  
 
 
5. VINKO KODRIČ 
Merilec hitrosti 
Vinko Kodrič je vprašal ali se bo merilec hitrosti  v Mostečnem prestavil. 
 
 
Odgovor: 
V planu imamo da se merilec prestavi v naselje Pečke. Prestavitev bo predvidoma do konca leta. 
 
 
6. ANDREJ GABERC 
Ozvočenje na pokopališču 
Andrej Gaberc je vprašal kako je s projektom ozvočenja na pokopališču. 
 
Odgovor: 
Projekt ozvočenja je izveden in predan v uporabo. Navodila za uporabo so bila na samem objektu 
predstavljena g. župniku Kmet Toniju. 
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7. ANDREJ GABERC 
Razsvetljava igrišča 
Andrej Gaberc je vprašal kako je z razsvetljavo igrišča v Makolah 
 
Odgovor: 
Projekt razsvetljave malega nogometnega igrišča pri OŠ Anice Černejeve Makole je zaključen in predan v 
uporabo. 1 x ključ je bil predan OŠ Anice Černejeve Makole (hišniku) in 1 x predstavniku ŠD Makole (Vantur 
Mihaelu). 
 
 
8. ZDRAVKO KROŠL 
Ogledalo v Stopno 
Zdravko Krošl je predlagal, da se postavi ogledalo v Stopnem pri cesti 946791-KROŠEL-MATIČIČ. 
 
Odgovor: 
O predlogu postavitve je občinska uprava obvestila Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. V 
kolikor se bo Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu s postavitvijo strinjal, bomo ogledalo postavili. 
 
 
 
9. ŠTEFKA SKLEDAR 
Smerokaz dvorec Štatenberg 
Štefka Skledar je predlagala, da se  v dogovoru z sosednjima občinama in Direkcijo za infrastrukturo postavi 
smerokaz za dvorec Štatenberg v Slovenski Bistrici in Poljčanah. 
 
Odgovor: 
Vlogo za postavitev bomo pripravili in poslali na DRSI. 
 
 
10.  PRIMOŽ BABŠEK, ALOJZ GORČENKO 
Košnja trave 
Primož Babšek predlaga, da se košnja trave začne prej  tako spomladi kot jeseni. Predlaga vsaj dva tedna 
prej. 
Alojz Gorčenko je dejal, da je treba izvajalca opozoriti, da so ponekod  travniki do ceste, ki jih kosijo lastniki 
in se brezveze uničuje krma. 
 
 
Odgovor: 
V prihodnje bomo koncesionarja opozorili, da je potrebno s košnjo pričeti prej. Glede košnje travnikov oz v 
predelu le teh, pa smo dobili odgovor koncesionarja, da v kolikor je opazno, da se ob cesti košnja redno 
izvaja, se v tem delu ne kosi. Če pa je trava že tako visoka, da ovira preglednost ceste, je košnja nujna. V 
primeru, da se košnja izvaja naj oškodovanec prosim pokliče na občino in bomo o tem obvestili 
koncesionarja. 
 
 
11.  UROŠ VEILGUNI 
Cesta do prečrpališča 
Uroš Veilguni je podal pripombo na odgovor glede ceste do prečrpališča. Trdi, da se še ni nič uredilo. 
 
Odgovor: 
Cesto bomo oz. Komunala Slovenska Bistrica uredili predvidoma do konec meseca novembra. 
 
 
12.  MARJAN DOVAR 
Asfaltiranje notranjih bankin 
Marjan Dovar je dejal, da prihaja v ovinkih na cesti Pečke Slovenska Bistrica zelo veliko peska na cesto. 
Predlaga, da bi se notranje bankine asfaltirale ali betonirale. 
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Odgovor: 
Na najbolj kritična mesta smo postavili cestne smernike. Glede na trenutno stanje se na teh območjih pesek 
več ne raznaša na cesto v večjem obsegu. 
 
 
 
 
13.  MARJAN DOVAR 
Vzdrževanje cest 
Marjan Dovar je predlagal, da se na novo asfaltirane ceste izvzamejo iz vzdrževanja. Razpravljal je tudi o 
stroških koncesije, ki letno naraščajo. 
 
Odgovor: 
Menimo, da bi bil izvzem na novo asfaltiranih cest iz vzdrževanja nekonstruktiven. Tudi takšne ceste 
potrebujejo vzdrževanje (zimsko pluženje, urejanje bankin,…) 
  
 
 
14.  MARKO VTIČ 
Cesta Šega Gavez 
Marko Vtič je opozoril, da cesta Šega -Gavez do danes ni bila popravljena. Bankine niso urejene že 6 
mesecev. 
 
Odgovor: 
V mesecu juliju so bile dosute bankine na območju lokalne ceste LC 440511. Po dogovoru s CP Ptuj, na 
vašo željo je bil v mesecu juniju dostavljen gramoz za potrebe ureditve bankin, ki ste jih člani Vaškega 
odbora Stari Grad- Variša vas bili pripravljeni dosipati sami (na relaciji od UF Jelovec do Skerbiš), Na podlagi 
tega občinska uprava ni posebej naročala ureditve bankin na tem delu ceste. Glede na izpostavljeno 
problematiko v mesecu septembru smo nato opozorili koncesionarja. Odsek dela makadamske ceste od 
križišča v Variši vasi pa do domačije Vodušek je bil gramoziran meseca  julija. Za nadaljnji potek ceste je 
ureditev v planih za meseca oktober in november. 
 
 
15.  MARKO VTIČ 
Avtobusne postaje 
Marko Vtič je je dejal, da je bilo ob začetku investicije v cesto Pečke Slovenska Bistrica rečeno, da se bodo 
avtobusne postaje vrisale na cesto. To še ni bilo narejeno.  
 
Odgovor: 
Avtobusne postaje se bodo vrisale v fazi ureditve ceste v Mostečnem. Ob prejšnjem izvajanju oznak 
izvajalec ni posebej naročal rumene barve in je ni imel na zalogi. 
 
 
 
16.  MARKO VTIČ 
Pregrevanje učilnic 
Marko Vtič je opozoril, da prihaja v osnovni šoli do pregrevanja učilnic v mansardi. 
 
Odgovor: 
S problematiko smo seznanjeni. Zadeva se bo spremljala in poizkušala izboljšati z učinkovitejšim 
upravljanjem objekta. Alternativa je, da se v mansardnih učilnicah montirajo klimatske naprave ali menjajo 
oziroma nadgradijo strešna okna (če je to izvedljivo) z zunanjimi roletami/senčili na električno upravljanje, za 
kar je treba zagotoviti dodatna sredstva v proračunu.   
 
 


